



日程表

ALL CLASS SCHEDULE

	星期六 Saturday	星期日 Sunday
9月 September	9/7	9/15
15:00 – 16:00	燈籠製作工作坊 Lantern Making Workshop	燈籠製作工作坊 Lantern Making Workshop
9月 September	9/14	
15:00 – 16:00	亞麻檯燈工作坊 Linen Table Lamp	
9月 September	9/21	
15:00 – 16:00	捕夢網工作坊 Dreamcatcher Workshop	
9月 September	9/28	
15:00 – 16:00	繞線動物工作坊 Yarn Wrapped Animal Workshop	



9月活動概覽



「燈籠製作」工作坊

花好月圓，桂子飄香。今個中秋，拎着親手製作的兔子燈籠，與家人一起賞月，吃月餅共度團圓佳節。

「亞麻檯燈」工作坊

中秋月圓倍溫馨，來上葡京為自己和家人創造特別的禮物吧！把獨有的秋意景色保存在親手DIY的紡製檯燈上，讓中秋賞月的溫馨時光長留你家。

「捕夢網」工作坊

在印第安人的傳統文化中，捕夢網被認為是一種護身符，可以保護人們免受噩夢的侵擾。讓我們一起製作捕夢網贈送給親朋好友，祝福他們擁有甜美的夢境。

「繞線動物」工作坊

利用繽紛多彩的毛線和繞線技巧製作出可愛的小動物，與孩子一起打造幻想中的動物王國，與子女享受獨一無二的親子時間。

備註：請賓客帶同入場券並提早5分鐘到達現場進行登記，活動開始15分鐘後將停止入場。受條款及細則約束。

CALENDAR OF EVENTS FOR SEPTEMBER

Lantern Making Workshop

Join us at our GLP Arte and craft a charming rabbit lantern, a symbol of joy and togetherness. As the moonbeams bathe the world in a soft glow, share the warmth of your lantern and the sweet taste of mooncakes with those you love.

Linen Table Lamp

Enjoy a warm Mid-Autumn Festival at this workshop! Create a special gift for yourself and your family by capturing the beauty of the autumn season in a DIY linen lamp. Cherish the reunion memories and your creation with loved ones.

Dreamcatcher Workshop

In American Indian traditional culture, the dreamcatcher is revered as a talisman that protects people from nightmares. Join us in crafting a dreamcatcher together and present it as a heartfelt gift to your friends and family, wishing them sweet dreams.

Yarn Wrapped Animal Workshop

Join us for a fun and engaging workshop where you and your child can create adorable animal friends using colorful yarns and wrapping techniques. Together, let's build a fantastical animal kingdom filled with playful creatures, creating heartwarming memories with your little ones.

Remarks: Please arrive to the workshop 5 minutes in advance with the admission ticket. Admission will be stopped 15 minutes after the workshop starts. Terms and Conditions apply.

